

Bestyrelsesmøde d. 30.11.23

Punkt 1: Valg af ordstyrer:

Susanne Tønder

Punkt 2: Godkendelse af sidste referat.

Godkendt.

Punkt 3: Opfølgning fra sidste møde.

Der bliver igen nævnt, i forhold til konkurrenceudvalget og at vi skal have holdt sporlægger kursus; vi skal finde nogle der vil arrangere dette. Ove kan godt holde og undervise på det. Vi har 3-4 sporlægger, men de vil kun gå B-spor. Vi skal have gøre alvor af det i januar måned. Vi skal huske at få vores aspiranter ud og gå som føl, Karina går pt. på hvalpeholdet, Helene skal vi lige have passet ind.

Vi vil gerne starte hvalpehold til januar igen.

Punkt 4: Orientering fra formanden.

Der er en lærer fra en ungdomsskole, Rebecca Kjøller, der har henvendt sig til os, fordi hun gerne vil låne/leje vores agilitybane. Hun har selv trænet agility for nogle år siden, og vil derfor gerne låne den til undervisning. Det største problem er, om vi kan få det til at passe med Mona. Det kunne være det gav nogle hundefører til Agility? Vi kan ikke se der er et problem i det, andet end de kommer til at stå i vejen for Rally. Ove går videre med det.

Fra kredsen: Mariager holder jubilæum for Stig Finstad, skal vi vise flaget? Ove syntes, det skal vi.

På kredsrådsmødet fik vi ros for afholdelsen af DM.

Kredsen afholder et klikker-kursus i februar, skal vi sende nogle med på dette, så vi har mulighed for at "hjælpe" med klikker?

Kassereren skal selv holde øje med om, vi får penge fra kredsen.

Fra et kredsbestyrelsesmøde d. 8.11.23: Jill fra Kaløvig, der har påtaget sig at stå for sporlægger-centralen i kredsen, har trukket sig igen.

Sporlægger-centralen lider lidt under dette, og problemet er, vi ikke har nogle sporlæggere.

Der er oprette en Facebook gruppe på kreds 3, med adgang for alle.

Punkt 5: Orientering fra kassereren.

Ang. DM:

Kassereren under sig over hvor regnskabet fra DM bliver af, hvorfor er det ikke færdig. Ove oplyser, at der stadigvæk er nogle ting inden det kan laves færdig.

I teltet er der solgt for 50.000, -

Der er købt vare for 65.000, -

Dommer og Hjælpere har spist for 48.000, -

Lotteriet gav 33.000, -

Der er et lille overskud, Ove undrer sig over, at der ikke er et større overskud, men der er udbetalt rigtigt mange penge i kørsel. Der er tvivl om hvem der skal betale middagen lørdag aften.

Lokalt:

Peter vil gerne have lavet regnskabet færdig, men det kan ikke laves, pga. problemer med betalinger med MasterCard.

Som det ser ud lige nu, kommer vi ud af 2023 med et underskud på omkring 40.000, -

Punkt 6: Orientering fra udvalgene:

Aktivitetsudvalg:

Intet nyt.

Køkkenudvalg:

Intet nyt.

Hus og Pladsudvalg:

Vi mangler dette udvalg, så vi har nogle der kan feje og skovle sne væk fra terrassen.

Træningslederudvalg:

Intet nyt.

Agilityudvalg:

Alice starter nyt hold på til foråret.

Punkt 7: Drøftelses af fremsendt materiale herunder afholdelse af lokale konkurrencer.

I forbindelse med klubbmesterskabet, blev der snakket om, hvorvidt vi skal blive ved med at holde konkurrencer, selvom der er få hundefører tilmeldt.

I lydighed er det ikke det helt store problem, fordi jo færre hundefører jo mindre arbejde. Hvis vi ikke holder konkurrencer, så afvikler vi foreningen. Vi skal gøre det mere interessant at komme med til de 3 sammenlagte.

Vi skal måske finde en ny måde at finde hjælpere på. Man kunne se til DM, at der faktisk er nogle der gerne vil hjælpe. Skulle måske åbne lidt mere op for at sende det ud, f.eks. på mail. Vi skal prøve at skabe noget nyt og andet. Skal man måske ikke tænke så meget i udvalg, men måske mere tovholder på de enkelte opgaver.

Skal vi prøve at sende et nyhedsbrev / orientering/ mail ud til medlemmerne?

Punkt 8: Julefrokost

Der er styr på pokaler.

Grethe finder ud af hvilken mad vi skal have, det skal cirka svare til de 150,-

Punkt 9: Generalforsamling 2024

Skal vi finde et trækplaster til generalforsamling så der kommer flere, og skal vi give mad til alle der deltager.

Sidste år på generalforsamlingen var der snak om æresmedlemmer som klubben betaler for. Skal vi betale for dem, som ikke er aktive? Skal der muligvis laves en regel om, at hvis man ikke er aktiv i en vis årrække, så frafalder medlemskabet.

Skal man være aktiv i DCH eller i DCH-Horsens?

Ove ringer til Vejle og/eller Skanderborg og hører hvordan de gør med hensyn til æresmedlemmerne.

Punkt 10: Aktivitetskalenderen 2024

Ove laver kalenderen for 2024.

Punkt 11: Kalenderen fremadrettet

Vi beslutter at holde en arbejds møde/workshop d. 21.01.2023 kl.11.30-16.00

Vi skal hver især gøre nogle overvejsler omkring, hvad vi gerne vil arbejde med, og i hvilken retning og hvordan vi driver klubben fremadrettet.

Vi skal holde medlemsmøde d. 8.2.23, med indlæg fra Christian Boye.

Punkt 12: evt.

Der er ikke noget under eventuelt.

Næste møde: 25.1.24.

Ove Porsgaard

Alice Sønniksen

Peter Unnerup

Susanne Tønder

Grethe Schwartz

Helene Bech

Karina Christensen